
 
 
 

 
Muut esille tulevat asiat 
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1. Torin laidalla Hesburgerin vieressä oleva kaupungin vessa. 
Keskusteltiin vessasta ja siitä, että avoimia inva-wc-paikkoja ei ole 
keskustassa. Syysmarkkinoiden aikaan torin vessan oven edessä oli 
myyntikoju, joka esti vessaan pääsyn. Vammaisneuvosto on 
huolissaan tilanteesta.  
 

2. Keskusteltiin Alinenkadusta. Katu on liukas talvisin ja vesisateella, 
eivätkä autoilijat huomioi jalankulkijoita.  

 
3. Toukokuussa 5.-14.5. on pyöräilyviikko. Käytiin läpi viikon ohjelmaa. 

 
4. Vammaisneuvosto on kutsuttu 10.5. webinaariin liittyen Sosiaali- ja 

terveysalan rakentamiseen. Paikalla on vammaisfoorumi ja 
vammaisten henkilöiden toimikunta Vane.  

 
5. Ikäinstituutin Voimaa Vanhuuteen -ryhmän hakuaikaa on jatkettu 

30.4. asti. Varsinais-Suomen hyvinvointialue on esittänyt yhteiseksi 
tavoitteeksi ikääntyneiden ohjautumisen liikunta-, voima- ja 
tasapainoryhmiin. Keskusteltiin toiminnasta. 

 
6. Ukikyydin lakkauttaminen. Keskusteltiin kyydin lakkauttamisesta ja 

sen seurauksista mm. haja-asutusalueilla asuville. Keskusteltiin 
mahdollisuudesta saada kaupungin puolesta joku kertomaan tästä 
seuraavaan kokoukseen.  

 
Päätös:                        Päätettiin, että Astala välittää viestin jalankulkijoiden turvallisuudesta 
Alinenkadulla kaupunkisuunnittelulle. Päätettiin, että Jone Järvi selvittää, kuka voisi tulla 
kertomaan Ukikyydin lopetuksesta ja tulevaisuuden suunnitelmista tähän liittyen seuraavaan 
kokoukseen. 
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